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 Na Rybníčku 1, 746 01 Opava 

 

 

 

Zápis z 331.  zasedání konaného dne 10. 1. 2023  

 

Členové senátu a přítomní hosté  

Přítomni senátoři Mgr. Durczak, Dr. Chmielová, Dr. Kamrádová, Dr. Kocourková, Dr. Majerová, 

Dr. Pilát, Dr. Radek, Dr. Sedlář, Dr. Stoklasa, Dr. Szarowská, Dr. Vojtal, Dr. 

Vomlela, Dr. Urbanec, Bc. Babijová, Bc. Foltisová, Bc. Lančová, S. Půčková, T. 

Stanovský, P. Straka, MgA. Zeman 

Omluveni/neomluveni 

senátoři 

Doc. Weiss (oml.), Mgr. Holba (oml.), Bc. Fiala (oml.), Bc. Teplárek (neoml.), 

Bc. Trnečková (neoml.) 

Hosté Doc. Tuleja, Doc. Gongol 

  

 

Program jednání: 

1. Projednání programu jednání 

2. Legislativní záležitosti 

a) I. Změna Studijního a zkušebního řádu pro studenty doktorských studijních 

programů Slezské univerzity v Opavě, Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě 

3. Ekonomické záležitosti 

a) Dodatek č.  2 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity 

v Opavě pro rok 2022 

4. Studijní záležitosti 

a) Podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu Teoretická 

fyzika a astrofyzika - Informace o přijímacím řízení pro akademický rok 

2023/2024 

b) Návrh Fyzikálního ústavu pro akreditaci nového bakalářského studijního 

programu Multimediální tvorba 

5. Personální záležitosti 

a) Volby do Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě 

6. Různé 
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Ad 1) Projednání programu jednání 

Jednání AS SU v Opavě zahájil jeho předseda, přivítal přítomné členy senátu a hosty jednání. Sdělil, 

že je přítomno 20 členů. Předseda prohlásil jednání za usnášeníschopné. Konstatoval, že Fyzikální 

ústava dodatečně požádal o zařazení materiálu do programu. Otevřel diskuzi k jeho případnému 

doplnění či návrhům k jeho změně. Nikdo z přítomných neměl připomínky, proto proběhlo hlasování 

o jeho schválení. 

 

Návrh usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program  

331.  zasedání AS SU. 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Legislativní záležitosti 

a) I. Změna Studijního a zkušebního řádu pro studenty doktorských studijních programů 

Slezské univerzity v Opavě, Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě 

 

Radek: Informoval o změně tohoto předpisu, ve kterém došlo k úpravě formulace, týkající se 

maximální možné délky studia v doktorských SP, a to tak, aby zahrnoval jak variantu tříletého, tak 

čtyřletého studia. 

 

Diskuze: 

Nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje I. Změnu Studijního a 

zkušebního řádu pro studenty doktorských studijních programů Slezské univerzity v Opavě, 

Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Ekonomické záležitosti 

a) Dodatek č. 2 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě prorok 2022 

Rektor: Informoval, že ke konci roku nám byly alokovány dodatečné zdroje ve výši 712 tis. korun. Ty 

prostředky, které na konci roku zbydou MŠMT, rozdělí mezi vysoké školy. Po diskuzi s děkany jsme 

přistoupili jako každý rok k tomu, že se uloží tyto prostředky do fondu rozvoje. Z tohoto fondu mohou 

čerpat všechny součásti. 
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Diskuze: 

Nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 3: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Dodatek č. 2 k rozpisu 

příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro rok 2022 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 4) Studijní záležitosti 

 

a) Podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu Teoretická fyzika  

a astrofyzika – Informace o přijímacím řízení pro akademický rok 2023/2024 

 

Urbanec: Konstatoval, že Fyzikální ústav nemá svůj senát, tudíž je nutné předložit materiál velkému 

senátu. Nedošlo k žádným změnám oproti minulému roku. 

Diskuze: 

Nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh usnesení 4: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu Teoretická fyzika a astrofyzika – Informace o přijímacím 

řízení pro akademický rok 2023/2024 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

b) Návrh Fyzikálního ústavu pro akreditaci nového bakalářského studijního programu 

Multimediální tvorba 

 

Diskuze: 

 

Urbanec: Konstatoval, že se jedná o bakalářský program, který svým způsobem nahrazuje obor 

multimediální techniky. Odborným garantem je dr. Gráf. 

 

Szarowská: Vznesla dotaz, že bylo zmíněno, že garant je stále doktorand, je to dostačující? 

 

Urbanec: Informoval, že garantuje již pět let a studenti dělají velmi dobré jméno. Tudíž v tomto 

případě je to dostačující. 

Návrh usnesení 5: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě bere na vědomí návrh Fyzikálního 

ústavu pro akreditaci nového bakalářského programu Multimediální tvorba 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 
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Usnesení bylo přijato. 

 

 

Ad 5)Různé 

 

a) Volby do Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě 

 

Sedlář: Poděkoval členům komisí za práci při volbách do AS SU. 

 

Majerová: Konstatovala, že vše proběhlo dle harmonogramu voleb, senát byl zvolen a od 1.3.2023 

může začít pracovat. 

 

Sedlář: Doplnil, že pozvánku noví senátoři obdrží a na prvním zasedání bude voleno nové vedení AS 

SU. První zasedání bude 10. 3. 2023 ve 13 hodin v Opavě. 

 

b) Volby kandidáta na rektora 

Předseda AS SU Dr. Sedlář informoval, že 4.1.2023 proběhlo na Pražském hradě jmenování rektora 

prezidentem ČR. 

 

c)   

Rektor: Informoval, že v prosinci proběhlo zasedání reprekomise. Do vysokého školství by mělo přijít 

o 1,3 miliardy korun více. 500 milionů bude rozděleno do rozpočtového okruhu I, což jsou finance 

v rámci ukazatele A a K. Nemáme však jistotu, že tyto peníze získáme také v příštím roce.  

Informoval, že jakmile budeme mít informace, že jsou prostředky převedeny, zahájíme rozpis 

prostředků na jednotlivé součásti. Doporučím postup rozdělit prostředky stejným způsobem jako 

v loňském roce.  

Szarowská: Vznesla dotaz, zda by nebylo možné navýšit hodnotu stravenek z 85 korun, což je 

v současné době hodně málo. 

Rektor: Sdělil, že je to na jednání se součástmi. 

d)  

Szarowská: Vznesla dotaz k debatě na minulém zasedání AS SU – kartové centrum. 

Rektor: Informoval, že k 1. 1. 2023 odvolal z funkce vedoucího CIT Mgr. Noska, ke stejnému datu 

pověřil vedením Dr. Korvinyho. Sdělil, že bude vypsáno výběrové řízení. Také k 31. 1. 2023 bylo 

sjednáno ukončení pracovního poměru dohodou s p. Bodským. P. Škorvánek bude na půl úvazek 

realizovat kartové centrum v Karviné. 

Gongol: Doplnil, že tam jsou nějaké technické problémy, ale bude nakoupena nová tiskárna na tisk 

karet, aby odpovídal standardům, kdy za dva roky bude nutné, aby karta byla opatřena hologramem. 

Konstatoval, že OPF vydala rozhodnutí, že studenti se mohou kromě karty prokázat také občanským 

průkazem. 

e)  CEPIS a EDEN SILESIA 

Rektor doc. Tuleja a prorektor doc. Gongol spustili prezentaci ke strategickým projektům CEPIS a 

EDEN SILESIA a společně tyto projekty představili. 
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Majerová: Vznesla dotaz, jak budou tyto projekty personálně zajištěny, zda je už nějaký plán. 

Gongol: Sdělil, že víme, že tam bude hrát roli ekonomická část a katedra ekonomická na OPF se bude 

zapojovat. Enviromentální část by řešila Mendelova univerzita. Pokud vše dobře dopadne může to 

přilákat spoustu odborníků vědy a výzkumu, jelikož nic takového v širokém okolí nebude.  

Majerová: Vznesla dotaz, zda se počítá i o části určené pro veřejnost? 

Gongol: Ano, uvažuje se komunitní zahradě i komunitním sadu. 

 

Poslední jednání tohoto Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě proběhne dne 10. února 

2023  

od 13 hodin v Karviné. 

 

Zapsala:  Zuzana Moravcová 

 

Viděl:   MgA. Bc. Miroslav Zeman 

 

Schválil:    RNDr. Vladimír Sedlář, CSc. 

předseda AS SU  
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U S N E S E N Í 

 

z 331. zasedání AS SU  

konaného dne 10. 1. 2023 

 

Usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program 331. zasedání 

Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě 

Usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje I. Změnu Studijního  

a zkušebního řádu pro studenty doktorských studijních programů Slezské univerzity v Opavě, 

Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě 

Usnesení 3: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Dodatek č. 2 k rozpisu 

příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě 

Usnesení 4: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Podmínky pro přijetí  

ke studiu v doktorském studijním programu Teoretická fyzika a astrofyzika – Informace  

o přijímacím řízení pro akademický rok 2023/2024 

Usnesení 5: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě bere na vědomí návrh Fyzikálního 

ústavu pro akreditaci nového bakalářského studijního programu Multimediální tvorba 

 

 

 

                                                                                        RNDr. Vladimír Sedlář, CSc. 

    předseda AS SU 

 

 

 

 


